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Zaaknummer : 254737

Raadsvergadering : 17 september 2019

Onderwerp : Uitvoering motie G1000/burgertop

Collegevergadering : 30 juli 2019
Portefeuillehouder : J.H.A. van Oostrum
Steller : H.A. van Faassen tel: : 0545-250 586

Te nemen besluit:
1. Kennisnemen van de uitkomsten van het onderzoek naar een G1000/burgertop. 
2. Op dit moment geen G1000/burgertop instellen, maar klein beginnen door aan te sluiten 

bij actuele participatieve trajecten.
3. Hierbij een actief leertraject opzetten.

Waarom dit voorstel en wat is het effect 
De gemeente wil de inwoners van Berkelland meer mogelijkheden geven om te 
participeren in het gesprek over beleid en om beleidsvorming te initiëren. Hierdoor 
worden inwoners nog meer in staat gesteld om daadwerkelijk zelf invloed te hebben op 
en inspraak te hebben in het gemeentelijk beleid voor hun eigen wijk, kern of dorp.

De gemeenteraad heeft in een motie gevraagd om een bijeenkomst te organiseren om te 
onderzoeken en te bespreken of de G1000 aanpak een bijdrage kan leveren aan de 
overheidsparticipatie in de gemeente Berkelland. Deze bijeenkomst is gehouden op 9 
april 2019. Tijdens deze bijeenkomst, onder leiding van de strategisch adviseur van 
onderzoeksbureau Moventum, is door een medewerker van het landelijk G1000 platform 
een toelichting gegeven en zijn ervaringen gedeeld over de G1000 in Borne. Doel was 
om te onderzoeken of een G1000 bijeenkomst een mogelijkheid is voor de gemeente 
Berkelland. Uitkomst van de bijeenkomst was dat men wil aansluiten bij de sfeer van de 
kernen. Men wil klein beginnen en uitproberen en nu nog geen G1000/burgertop 
instellen.

Argumentatie:
1. Ter uitvoering van de motie is in het onderzoek gestart met het creëren van een gelijk 

kennisniveau, ervaringen uit de praktijk zijn gedeeld en er is gekeken of G1000 het juiste 
middel is voor de gemeente Berkelland om inwoners meer en eerder te betrekken.

2. Een G1000/burgertop is grootschalig, abstract en duur (rond de €80.000). 
Er is veel kennis aanwezig in de samenleving, het is belangrijk deze te benutten op een 
manier die past bij de inwoners. Inwoners worden doorgaans actief als het over hun 
directe leefomgeving gaat en om hele concrete onderwerpen.
Er worden nu al vaak inwoners betrokken bij het ontwikkelen en uitvoeren van beleid. 
Deze trajecten zijn concreter en toegankelijker. Hierbij kan worden aangesloten

3. Door een leertraject op te zetten voor al lopende of binnenkort startende participatieve 
trajecten kan dit proces versneld en versterkt worden. De uitkomsten kunnen benut om 
participatie verder te ontwikkelen. 

Kanttekeningen en risico’s 
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geen

Financiën
Aan het opstarten van een leerproces voor lopende of startende trajecten zijn geen of 
minimale kosten verbonden. 

Communicatie 
De trajecten kunnen via de gebruikelijke kanalen worden gecommuniceerd.

Initiatief, participatie en rol gemeente
De gemeente is initiatiefnemer van het onderzoek naar het inzetten van een G1000.  
Voor participatietrajecten werkt het het best als het initiatief uit de samenleving komt of 
als het initiatief uit de gemeente komt dat het onderwerp concreet is en de directe 
leefomgeving van mensen raakt.

Planning en evaluatie 
In het vierde kwartaal van 2019 een aantal participatieprojecten selecteren en deze in het 
tweede kwartaal 2020 beoordelen. Bij het opzetten van leertrajecten wordt uw 
raadswerkgroep democratische vernieuwing  betrokken. De resultaten hiervan delen we 
in een raadsbijeenkomst.

Burgemeester en wethouders van Berkelland,
de secretaris, de burgemeester, 

M.N.J. Broers.         drs. J.H.A. van Oostrum.
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Raadsvergadering : 17 september 2019

De raad van de gemeente Berkelland;

gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders van 30 juli 2019; 

b e s l u i t :  

1. kennis te nemen van de uitkomsten van het onderzoek naar een G1000/burgertop;
2. op dit moment geen G1000/burgertop in te stellen, maar klein beginnen door aan te 

sluiten bij actuele participatieve trajecten;
3. hierbij een actief leertraject op te zetten.

Aldus vastgesteld in de raadsvergadering van
17 september 2019

de griffier,                de voorzitter, 
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Toelichting raadsvoorstel 
 

Onderwerp : Uitvoering motie G1000/burgertop

Bijlage 1: Motie G1000 – burgertop
Bijlage 2: Handreiking burgertoppen voor gemeenten
Bijlage 3: Aantekeningen informatieavond
Bijlage 4: Verslag raadsavond


